
Kaj naj bo v Cukrarni - Svet krajevne skupnosti in
predsedstvo krajevne konference SZDL sta med dru-
gim proučevala tudi program za sanacijo Cukrarne.
Oba organa menita, da v obnovljene objekte Cukrar-
ne ne bi sodil sprejemni center, ampak le dom preho-
dnikov. Menijo, da je problematikasprejemnegacen-
tra širšega značaja in naj jo rešujejo na ravni mesta.
Namenijo naj ji primernejšo lokacijo, kot jo ima sedaj
v Cukrarni. Krajevna konferenca SZDL bo o tej temi
organizirala javno tribuno, oba organa pa bosta tako
stališče posredovala delegaciji za zbor krajevnih
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skupnosti v občinski skupščini. Sproščene prostore
sprejemnega centra naj bi dodelili storitvenim dejav-
nostim ali pa za stanovanjske potrebe.

• • •

Imenovanje - Predsednica komisije za zdravstve-
no, socialno in otroško varstvo pri svetu krajevne
skupnosti je postala Gozdana Simončič.

• • •

Dom upokojencev Pol|ane - Čez dober mesec
bodo pričeli s pripraljalnimi deli za gradnjo II. faze
Doma upokojencev Poljane. O poteku rušenj se bo
potrebno dogovoriti z gimnazijo na Poljanah o zača-
sni delni uporabi igrišča. V novem objektu doma

upokojencev bodo med drugim nova kuhinja, domski
del objekta, stanovanjski del, zaklonišče, restavracija
in trgovina za osnovno preskrbo.

* • * ".' . '
šola žell več sodelovanja - Celodnevna osnovna

šola narodnega heroja Toneta Tomšiča si želi tesnej-
šega sodelovanja 5 komisijo za vzgojo in izobraževa-
nje pri krajevni skupnosti in preko rije z organizacija-
mi združenega dela na ozemlju krajevne skupnosti
ter drugiml šolami. Šola pričakuje, da bi jim pomagali
predvsem pri uveljavljanju novih oblik dejavnosti ter
pri reševanju nekaterih prostorskih in materialnih
zagat. Radi bi uveljavili tiste krožke, za katere bi
dobili mentorje tudi iz delovnih organizacij (računal-
ništvo, šiviljstvo, modelarstvo itn.) in bl lahko pome-
nili tudi tesnejši stik med šolo in proizvodnjo ter
njenimi kadrovskimi potrebami.

• • •
Skupno predavanje - Predsedstvi krajevnih konfe-

renc SZDL Poljane in Stara Ljubljana bosta povabili
Jožeta Smoleta, da bi jim spregovoril o ekonomsko-
političnem položaju v svetu in v Jugoslaviji. Predava-
nje naj bi bilo po 1. maju.

• • •
Slab odziv - Tajništvo krajevne skupnosti je ie

večkrat povabilo predstavnike društev in organizacij,
da bi jih redno obveščali o dogajanju v njihovih
sredinah. Žal pa je odziv na ta poziv slab in zato tudl
ne morete prebrati ved o delu teh organizacij v našem
glasilu.


